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ENTREVISTA A FRANCESCA C. LLISTU ELLA, ANTIGA ALUMNA DEL PEREANTON

Un dia, a la sortida de l'escola, vam anar a

visitar a la Sra. Francesca C. Llistuella

perquè sabíem que havia estat antiga alumna
de la nostra Escola. Ens va rebre amb molta
amabilitat i molt disposada a explicar-nos
coses.

Ens han dit que quan vostè era petita
anava a l'Escola Pereanton; ens podria
explicar coses d'aquells anys?
I tant que sí. Recordo entre moltes coses,

que els nois entraven i sortien de l'escola

mitjahora abans que nosaltres. També que
almatí, una nena diferent cada dia,
aguantava elpal de la bandera espanyola i
tots plegats cantaven el "Cara el Sol"
Quants anys aproximadament vaser a
l'Escola Pereanton?
Des, d'els set anys fins als tretze.

Com es deia la directora d'aleshores?
Srta. Balbina Busquets i Bonet.
Recorda el nom d'algun mestre?
Donya TeresaBonet, Donya Julia Vidal i la
Sria. Balbina Busquets.
Segurament que en tots aquets anys faria
moltes amigues a l'escola; recorda el nom
d'algunes.
Sí, M" Rosa Camello, Leonor Segundo,
Caria Durán i moltes més.
I ara es veuen alguna vegada?
Sí, moltes.
Sabem que en aquella època estaven

separats els nens i les nenes; quants eren a

cada classe aproximadament?
Uns 25.

Els agradava fer excursions?
Sí, però no hi anàvem mai.

Quina assignatura era la preferida per
vostè?
La Llengua, fer redaccions, Ilegir....,
m'agradavamolt.
Per què?
Degut al bon ensenyament de laprofessora.
Segurament recordarà alguna anècdota
del seu pas per l'Escola; podria explicar
nos alguna?

Una vegada van posar lapaperera a dalt de
la portaperfer una broma i vavenir
l'inspector i va caure a sobre d'ell.
Té algun bon record?
Totsels anys que vaig estar en aquesta
Escola estan plens de bons records.

Quina cosa esborraria?
Cap
Si tornès a ser petita Ii agradaria anar

altra vegada a l'Escola Pereanton?
Sí, si les professores seguissin essent tant

bones.
Vostè aconsellaria a qualsevol nen anar a

aquesta Escola?
Airó és difícil d'aconsellarperquè és una

cosamolt particular delspares, peròpermi
és una bona escola ara i abans.
Què va sentir al deixar l'Escola
Pereanton?
Per un cantó alegriaperquèemfeia gran,
peròper altre tristesaperquè deixava aquell
ambient tan maco.

Com valora i com defineix l'Escola
Pereanton?
La valoro amb un deu i la defineixo com
l'Escola que em va ensenyar tot el que jo sé.
Vol afegir alguna cosa més?
Sí. Que estic molt agraidaper l'oportunitat
que m'heu donat depoder recordar i parlar
d'aquestes experiències tan maques que, en

temps molt llunyans, vaig viure i també

perquè ha estatper mi com unpetit
homenatge que he volgut fer a la senyoreta
Balbina, que és l'única de les tres

professores que vaig tenir que encara és
viva.

Moltes gràcies Sra. LListuella, és vostè molt
simpàtica.

lole Paloschi, Jenifer Aguza, Elisabet
Dueñas.
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